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KOMISE PRO IT A ELEKTRONIZACI MČ PRAHA 4 
 

Zápis: 19. zasedání dne 02. 11. 2021 od 16:00 v zasedací místnosti 9. 
podlaží ÚMČ P4, Antala Staška 80b, Praha 4 

 
Přítomni: dle prezenční listiny - komise byla usnášeníschopná 
Forma komise: prezenční dle jednacího řádu 

Program komise: 

1 Úvod 

2 Kontrola úkolů z minula 
3 Informace o probíhajících VZ 
4 Informace o průběhu VZ „Opatření k ochraně před kybernetickými hrozbami 
5 Různé 

Průběh komise: 

1 Úvod  
Pan předseda komise a zastupitel Hora pronesl úvodní slovo, čímž zahájil jednání komise a představil 

jednotlivé projednávané body. 

2 Kontrola úkolů z minula 
Proběhla kontrola úkolů z minula. Úkoly splněny. 

3 Informace stavu podnětů z komise: 
Komise žádá o informaci, jaký je stav níže uvedených podnětů:  

 projekt mobilní rozhlas na Mč Praha 4   

 projekt CITYVIZOR na Mč Praha 4   

 možnost digitalizace agend na Mč Praha 4   

4 Podnět k Portálu Pražana 

Komise diskutovala o zapojení do projektu portál Pražana. Komise doporučuje Radě požádat magistrát 

HMP o zařazení do pilotního provozu „portálu Pražana“ u agendy poplatek za psa a jeho evidenci a 

parkovací zóny. Dále požádat o zajištění integrace on-line objednávání u vyvolávacího systému Qnet, který 

používá Praha 1,4, 5, 6 a 8. 

5 Informace o probíhajících VZ 
Tajemník informoval komisi o probíhajících VZ.  Předseda komise požádal o rozeslání emailem. 

Komise tento bod vzala na vědomí. 
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6 Informace o průběhu VZ „Opatření k ochraně před kybernetickými hrozbami 

Tajemník informoval komisi o probíhající VZ.  Na příští jednání komise budou k dispozici k nahlédnutí 

materiály, které vznikly. 

Komise tento bod vzala na vědomí. 

 

7 Různé 
Pro příští komisi je požadován zvláštní bod a prezentace od zhotovitele „software pro vzdálené jednání 

zastupitelstva“. 

Návrh rozpočtu na rok 2022 na příští jednání komise včetně jeho rozeslání emailem. 

 

Komise tento bod vzala na vědomí. 

 

Jednání komise bylo ukončeno v 17:40 hodin.  
 
Zapsal: Mgr. Martin Fíla - tajemník komise   
Schválil: Ing. Jan Hora - předseda komise 
 
 
 
 


